
 

Generalforsamling i Grundejerforeningen GFKS 2025 
 
Tid og sted  
Torsdag 27. marts 2025 kl. 19.30 på Plejecentret. 19 parceller repræsenteret inkl. en fuldmagt. 
 
 

Dagsorden  
1. Valg af dirigent  
2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år  
3. Aflæggelse af regnskab. 
4. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne. Ingen forslag  
5. Vedtagelse af budget og fastsættelse af bidrag: 
a. Forslag til bidrag 2025: kr. 1.300,00 (2024: kr. 1.500,00) 
b. Bestyrelsen har undersøgt muligheden for etablering at et område med vilde blomster. Området er i 
forbindelse med den grønne slange (langs cykelstien, foran slået område med tre bænke) og er på ca. 50 
m2. Der er afsat kr. 15.000 til opgaven baseret på et tilbud fra anlægsgartner 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter  
a. Valg af bestyrelsesmedlemmer: På valg er Karina Tragstrup, Svv. 2 -> genopstiller. Thomas Ravnborg, 
Svv. 38 -> genopstiller ikke. Vi mangler derfor en kandidat.  
Morten Groth, Svv. 36 -> genopstiller Niels Jørgen Kjeldgaard, Svv. 20 -> genopstiller  
7. Valg af revisor og revisorsuppleant. Både Steffen Pasgaard, Kbv. 12 og Else Groth, Svv. 36 genopstiller.  
8. Eventuel valg af administrator, jf. §19, stk 2  
9. Eventuelt  
 

Referat 
Ad 1: Valg af dirigent 
Lene Kbv. 30, blev valgt som dirigent. Dirigenten konstaterede, at der var lovligt indkaldt til 
generalforsamlingen. Herefter gav hun ordet til formanden. 
 
Ad 2: Bestyrelsens beretning 
Formand Jens O. bød velkommen til de fremmødte og berettede fra et år i driftens tegn med 5 
bestyrelsesmøder, 2 arbejdsdage og Skt. Hans aften.  

- På forårets arbejdsdag var der 24v +13b tilmeldt. Der blev bl.a. lagt nyt tag på klatretårn. Tak til 
Kasper, Svv. 3 for godt håndværk. Desuden blev der maskinopgravet og stampet sti i trekanten ved 
Svv. som pilotprojekt og afklaring af mulig fremtidig løsning. Resultatet har dog ikke været 
tilfredsstillende, og derfor har bestyrelsen indhentet tilbud til brænding af stier, for at holde disse fri 
for ukrudt.  

- Skt. Hans aften: 23v+16b deltog. Hyggelig som altid. 
- Syrenerne ved legepladsen er blevet uskønt maskinbeskåret af kommunal entreprenør.  
- På efteråret arbejdsdag deltog 27v+11b. Bænken på toppen af bakken blev fornyet. Oliebehandling 

af gynger blev også udført. Pil blev beskåret ekstra kraftigt – tak for den velmenende, kæmpe-indsats 
- måske lige til den gode side. 

- Området kaldet ’Den grønne slange’ er i god vækst. Det har dog ikke været muligt at finde en løsning 
til slå det høje græs og opsamle det. Vi må acceptere nuværende kvalitetsniveau for nærværende. 
Træerne har fået beskyttelse på af hensyn til dyrene. På forårets arbejdsdag skal der sættes hegn om 
de rødgrenede korneller. 

- Årets 2 arbejdsdage blev beværtet af Niels Jørgen og Dorthe, Svv20. Vi sender alle en kæmpe tak for 
deres store arbejde! 

- Et par skæve vejtræer på Svv. er enten blevet rettet op eller fældet af entreprenør bestilt af 
Kommunen. Bestyrelsen tager stilling til evt. nyplantning. 



- Bevoksningen rundt om vandhullet er blevet beskåret kraftigt af entreprenør bestilt af Silkeborg 
Forsyning. Målet er at sikre vandhullets formål, som er dræning af området, da blade, grene og andet 
nedfald tilstopper rørene. Sollys skal samtidig tillade udtørring. 

- Der er sket udskiftning på fire adresser på Svv. 

Til formandens beretning var der følgende kommentarer fra salen: 

- Når stierne bliver brændt, skal vi være opmærksomme på, at entreprenørs forsikring dækker mht 
eventuel brandstiftelse. Det blev foreslået, at vi undersøger mulighed for skum i stedet.  

- Nu hvor pilehytterne er blevet fældet i bakkerne, skal det overvejes, om ikke der skal anlægges et par 
nye hytter. Hytten på legepladsen er ikke nødvendigvis køn, men hvad ved vi voksne om, hvad der er 
sjovt at klatre i? Den skal ikke fældes lige pt.  

Formandens beretning blev herefter enstemmigt godkendt. 

Ad. 3 og 5: Budget og regnskab herunder afstemning af bestyrelsens forslag vedr. ændret bidragssats og 
anlæg af mindre, blomsterrigt område. 
Karina gennemgik og uddybede regnskab og budget. (note: udsendt regnskab og budget var markeret 
med 2023, men var reelt for 2024). Budgettet afspejler ønske om at nedsætte bidrag og anlægge et 
mindre, blomsterrigt område ved ’Den grønne slange’.  

Forslaget om nedsat bidrag fra 1500 kr til 1300 kr. udspringer af ønsket om over en årrække at nedbringe 
egenkapitalen, og stadig kunne vedligeholde og forny i et passende omfang. Til anlæg af blomsterrigt 
område er der indhentet tilbud fra entreprenør lydende på 15.000 kr. Disse er afsat i budget 2025.  

Bestyrelsens 2 forslag blev begge godkendt med 17 stemmer for og 2 imod heraf 1 stemme med 
fuldmagt. 

Budget og regnskab blev godkendt.  

Ad. 6. Karina blev genvalgt til bestyrelsen. Dorthe Svv 20 blev valgt som nyt medlem. Niels Jørgen Svv 20 
valgte i den sammenhæng at trække sit kandidatur som suppleant. Morten blev genvalgt som suppleant 
og Anna-Sofie Svv. 24 blev valgt som ny.  

Ud gik Thomas og Niels Jørgen (suppl). En stor tak til dem begge for indsatsen.  

Ad 7. Steffen Kbv. 12 forsætter gerne som revisor og det samme gør Else Svv. 36 som revisorsuppleant.  

Ad 8: Ikke aktuelt. 

Ad 9: Karsten Kbv. 28 fremkom med et ønske om at ’lave noget fælles’ på Grundlovsdag. Mere 
nødvendigt nu end længe. Idéen er hermed plantet! 

Karina foreslog en forhindringsbane på legepladsen i det område, hvor der nu er gamle dæk og store sten. 
Bestyrelsen vil på FB efterlyse medlemmer til en lille arbejdsgruppe, der kan gå videre med ideen.  

Endelig var der stor ros til bestyrelsen for dens arbejde. 

 

 

 

 


